

**BUREAU VERITAS**  
Certification



# Certificate of Conformity

## *Certificat de Conformité*

***Bolseira – Embalagens, S.A.***  
Zona Industrial de Mamodeiro EN235 Km 10  
3810-742 - Nossa Sra de Fátima - Aveiro - Portugal

Bureau Veritas Certification certifies that the company mentioned above meets the requirements for PEFC Chain of Custody certification according to the following standards:

*Bureau Veritas Certification certifie que l'entreprise nommée ci-dessus respecte les critères définis pour la certification De la Chaîne de Contrôle PEFC énoncés dans les référentiels suivants:*



PEFC ST 2002:2013 – May 24<sup>th</sup> 2013

PEFC ST 2001:2008 2<sup>nd</sup> Edition – November 26<sup>th</sup> 2010

Scope – *Domaine d'activité*

**Converted paper products and Other papers mainly for packaging PEFC certified  
Physical Separation**

Certificate n° – *Certificat n°*: BV/CdC/ 8894180

Account n° – *N° d'affaire*: 8894180

Date – *Date*: April 27<sup>th</sup>, 2016

This certificate is valid until – *Ce certificat est valable jusqu'au*: April 26<sup>th</sup>, 2021

To check the validity of this certificate please call: +33 1.41.97.00.60

*Pour Vérifier la validité de ce certificat, appelez-le 01.41.97.00.60*

**Antoine HUGUET**

Bureau Veritas Certification France Wood Forest Department Head



Any question concerning this certificate can be answered by the certified company.

*Tout éclaircissement sur cette certification peut être obtenu auprès de l'Entreprise certifiée.*

Last update – *Dernière mise à jour le*: April 27<sup>th</sup>, 2016